
Milí přátelé, 

Bůh nám chce dát to nejlepší co má. To je důvod proč nám dal svého 

jediného syna. To je to, co oslavujeme během Vánoc- Bůh je s námi. Proto si 

během letošní vánoční doby připomínejme, že “Bůh je s námi”. 

V této radostné době bychom vám chtěli poděkovat a vyjádřit vděčnost 

za vaší pomoc skrze Diecézní Katolickou Charitu v Hradci Králové. Díky vaší 

štědrosti a laskavosti jsme schopni podporovat vzdělání mnoha dětí v indické 

Diecézi Belgaum. Modlíme se, aby vás i vaší rodinu dítě Ježíš obdaroval 

pokojem, štěstím a zdravím.  

Přejeme krásné Vánoce a šťastný a úspěšný Nový rok 2023! 

 

 

 

 


